

*Leser fragen –**Readers ask –**Der Editor antwortet**The Editor answers*

Friendship Song

Hallo Klaus,

At a graduation ceremony a short time ago standing in the final friendship ring I heard at the end of the evening the friendship song in English and in German. Where can I read the text?

Hallo Klaus,

bei einer Graduation hörte ich vor kurzem am Ende des Abends im abschließenden Friendship Ring das Friendship Lied in englisch und deutsch. Wo kann man den Text nachlesen?

Klaus Kietzmann, Editor

There are several possibilities:

- 1) On the internet on the EAASDC homepage you will find the English and the German version of the Friendship Song in the Bulletin archive under the address <http://www.eaasdc.de/bulletin/b9911fr.htm>
- 2) In the Special issue of the Bulletin for freshly graduated dancers (usually handed out at a graduation) you can read the text at the end of the issue.
- 3) For all those who don't like to dig into the internet or older Bulletins, as a special service here is the English version:

**Let's all join hands in friendship
for everyone to see.
Remember that a stranger
is just a friend to be.
Hold fast your hands in friendship
for many years to come,
this Friendship Ring
will always bring
good fun for everyone !**

Dazu gibt es mehrere Möglichkeiten:

- 1) Im Internet ist auf der EAASDC Homepage sowohl die englische als auch die deutsche Fassung des Friendship Songs zu finden im Bulletin Archiv unter der Adresse <http://www.eaasdc.de/bulletin/b9911fr.htm>
- 2) In der Sonderausgabe des Bulletins für frisch graduierte Tänzer (das meistens anlässlich der Graduation überreicht wird) ist der Text am Ende des Heftes nachzulesen.
- 3) Für alle, die nicht im Internet oder älteren Bulletins blättern möchten, hier als Service der deutsche Text:

**Reicht Euch die Hand in Freundschaft,
ein jeder sieht es dann,
dass auch für Dich ein Fremder
der beste Freund sein kann!
Haltet die Hände in Freundschaft
für lange, lange Zeit,
dass dieser Ring
Euch immer bring
viel Spaß und auch viel Freud' !**

